

Guidelines on Awarding the MA in Chinese Literature, Language and Culture Programme Academic Performance Scholarship

Objective

To award students of the MA in Chinese Literature, Language and Culture Programme who have outstanding academic performance.

Quota and Amount

Four scholarships of one-half of the yearly tuition fee, each are awarded annually.

Target

All full-time and Year 2 part-time students **who have completed the programme and fulfilled the graduation requirement** in the academic year.

Award Criteria

1. Assessment will be conducted at the end of every academic year (i.e., in late July to mid-August).
2. According to the students' final academic result, the scholarships are awarded to the first four students whose cumulative GPA (cGPA) has reached or exceeded 3.67.
3. In the scenarios of having more than four students who attain the highest and the second-highest cGPA (e.g., two among five students attain the same cGPA), the amount of scholarship will be awarded according to the following plans:

		Student A	Student B	Student C	Student D	Student E
Scenario 1	cGPA	3.9	3.9	3.9	3.8	3.8
	Amount to be awarded	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$27,000	HK\$27,000
Scenario 2	cGPA	3.9	3.8	3.8	3.8	3.7
	Amount to be awarded	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	Not to be awarded
Scenario 3	cGPA	3.9	3.9	3.8	3.8	3.8
	Amount to be awarded	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$36,000	HK\$36,000	HK\$36,000

*The above plan is for reference only, the exact amount of scholarship will be adjusted according to tuition fee

Guidelines on Awarding MA Scholarship

4. In any given year, if no student attains a cumulative GPA at or above 3.67, no Scholarship will be awarded.
5. Students are not eligible for the Scholarship during the year when they are in suspension or extension status.
6. Provision and amount of the Scholarship and other related details are at the discretion of the MA Programme Management Committee.

中國文學、語言及文化文學碩士課程 學業優異獎學金 頒發章則

宗旨

獎勵學業優異的學生。

名額

每年設有獎學金四個，為總學費一半。

對象

所有於該學年完成本課程並符合畢業要求的全日制學生及兼讀制的二年級學生。

頒發準則

1. 評審工作於每個學年結束後進行（即每年七月下旬至八月中旬）。
2. 根據學生的總成績，頒予累積積點最高，而且不低於 3.67 的首四名學生。
3. 如同一學年取得首位、次位最高累積積點的學生多於四人（例如五人中兩人同分），獎學金根據不同情況分配，例如：

		學生甲	學生乙	學生丙	學生丁	學生戊
例 1	累積積點	3.9	3.9	3.9	3.8	3.8
	獲得金額	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$27,000	HK\$27,000
例 2	累積積點	3.9	3.8	3.8	3.8	3.7
	獲得金額	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$54,000	不予頒發
例 3	累積積點	3.9	3.9	3.8	3.8	3.8
	獲得金額	HK\$54,000	HK\$54,000	HK\$36,000	HK\$36,000	HK\$36,000

*以上示例只為闡釋獎學金的計算方式，實際獎學金金額會因應當時學費或有變動。

4. 如該學年無一學員符合資格者（即累積積點未達到 3.67），獎學金將不予頒發。
5. 同學於休學或延學的學年內不會獲頒獎學金。

6. 上述獎學金的頒發以及金額，如有變化，由課程委員會決定。